
Referat af bestyrelsesmøde 
hos Bent den 19. maj 2017 

 
 

Fraværende var Marianne og John, der begge havde meldt afbud. 
 

Ad. 1. Loggen fra sidst gennemgået. 
 
Ad. 2. Udestående fra generalforsamlingen. 
Sag om etablering af rabat på Fruekildevej tages op på markvandring. Fonde søges for økonomisk støtte til 
projektet.  
Bestyrelsesforsikring hos Top-Danmark tegnes pr. 1. januar 2018. Udmelding af FL sker pr 31.12.2017. 
Forslag om samkørsel af græsklip på private parceller. Der udsendes et nyhedsbrev for at lodde stemningen 
til forslaget. 
  
Ad. 3. Regnskabet. 
Der udsendes snart opkrævning for årskontingent. 
 
Ad. 4. Grøn udvalg 
Intet nyt fra udvalg. 
Væltet piletræ i Storemosen, da træet ligger på Fruekildens område, kontaktes de for fjernelse. Ellers 
tilbydes vore medlemmer at fjerne det mod at kunne disponere over brænde og for øvrigt rydde op på 
pladsen. 
Alle tilladelser omkring etablering af blomsterkasser er indhentet. En tømrer kontaktes for produktion af 
kasserne, ligesom ejerne af de parceller, hvor kasserne skal placeres udenfor, kontaktes for information og 
planlægning. 
 
Ad. 5. Vedligeholdelse af veje. 
Anden sidevej på venstre hånd på Østkildevej afhøvles. Det er hèr, problemerne er størst. 
I brønde på Mosedalen er der ikke ordentlig gennemløb, muligvis fordi de er fyldt med rødder. Mulighed er 
til stede for, at der skal graves op og brønde reetableres. Sagen er hos SVEGO. 
 
Ad. 6. Indkomne forslag. 
Der er ingen indkomne forslag. 
 
 
Referent: Steffen Simonsen. 
   


